
Lijst van vragen – totaal

1
Wat zijn de verwachte kosten van de leenplafonds uitgesplitst naar rente
en aflossing? Kan de minister een overzicht geven van de verwachte
ontwikkeling van deze kosten voor de periode t/m 2015?

2
Vindt u de aanleg van «nieuwe natuur» van groter belang dan de
instandhouding van huidig landschap?

3
Wanneer zijn de leenplafonds voor de natuurorganisaties ingesteld en
hoeveel is er tot op heden al geleend door de natuurorganisaties?

4
Kunt u voor uw departement uiteenzetten hoe hoog de kennis- en
onderzoeksgerelateerde uitgaven zijn? Kunt u deze uitgaven uitsplitsen?

5
Wat is het totaalbedrag wat wordt uitgegeven aan de verbetering van
dierenwelzijn en over welke posten is dat verdeeld? Welke afrekenbare
prestaties worden aan de uitgaven verbonden?

6
Hoeveel budget heeft u gereserveerd voor de uitvoering van de Nota
dierenwelzijn en kunt u dat bedrag nader specificeren en koppelen aan de
verschillende maatregelen die u in het kader van de nota dierenwelzijn
gaat nemen?

7
Kunt u per diergroep (landbouwhuisdieren, gezelschapsdieren, vissen,
dieren in het wild, dieren in de vermaakindustrie) specificeren welk deel
van de het budget ter verbetering van het dierenwelzijn aan hen wordt
besteed?

8
Wilt u in navolging van de kredietcrisis lessen trekken ten aanzien van de
gevolgen van de jarenlange deregulering en het wegvallen van direct
overheidstoezicht, vooral wat betreft de ambities en verbeteringen in het
dierenwelzijn?

9
Kunt u uiteenzetten op welke wijze u invulling geeft aan het nationaal en
internationaal optimaliseren van het welzijn en de gezondheid van dieren,
welke afrekenbare prestaties u daarbij formuleert en welke budgetten
hieraan zullen worden besteed?

10
Kunt u uiteenzetten wanneer u zelf de regie gaat voeren over het beoogde
dierenwelzijnsbeleid en het gepolder met betrokken sectoren achterwege
zult laten zodat daadwerkelijk stappen gezet zullen worden die het welzijn
van dieren daadwerkelijk vergroten?

11
Kunt u uiteenzetten hoe uw doelstellingen ten aanzien van dierenwelzijn
zullen leiden tot een daadwerkelijke verbetering van het welzijn van dieren
in Nederland en hoe u deze ambities in cijfers gaat vatten?
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12
In het Coalitie Akkoord is de ambitie geformuleerd om de handhaving van
de welzijnsregelgeving verder te verhogen. Hoe staat het daar nu mee?

13
Kunt u uiteenzetten welke prestaties u in 2010 zult realiseren, vertaald in
de verkoop van duurzame producten en andere zichtbare effecten als
gevolg van het beleid gericht op het vergroten van de kennis over de
productie van voedsel bij burgers? Kunt u uiteenzetten welke financiële
investeringen daarmee zijn gemoeid en op welke wijze deze kennis-
vergroting wordt ingericht? Kunt u uiteenzetten of er ook aandacht zal
worden gegeven aan de negatieve aspecten van de productie van vlees en
de veehouderij met betrekking tot dierenwelzijn, klimaat en milieuproble-
men? Zo ja, waaruit blijkt dat en welke budgetten worden voor deze
specifieke kennis vrijgemaakt?

14
Kunt u uiteenzetten hoe de vraag naar vleesvervangers zich ontwikkeld de
laatste jaren en welke trends hieraan ten grondslag liggen? Kunt u
uiteenzetten welk deel van de bevolking zich vegetariër noemt, welk deel
veganist en welk deel regelmatig vlees laat staan bij de avondmaaltijd?
Kunt u uiteenzetten welke conclusies u hieraan verbindt? Kunt u uiteen-
zetten of u de stijging van het aantal (deeltijd) vegetariërs een positieve
ontwikkeling vindt? Zo ja, waarom? Zo neen waarom niet?

15
Kunt u uiteenzetten of u bij het bevorderen van het kwalitatief hoogwaar-
dig voedselaanbod en consumptiepatroon ook de meest dieronvriende-
lijke producten zal aanpakken en of u bereid bent bijvoorbeeld een
dierenwelzijnsbodem in de markt te leggen en deze geleidelijk verder op
te trekken?

16
Waarom wordt er geen accijns geheven op rode diesel, en hoe verhoudt
zich dit tot de beleidsdoelstellingen voor reductie van uitstoot van
broeikasgassen en tot het programma «schoon en zuinig»?

17
Kunt u uiteenzetten op welke wijze u de toenemende concurrentie tussen
voedselgewassen en gewassen voor biomassa in uw beleid wilt aanpak-
ken, welke (financiële) middelen u daarvoor ter beschikking stelt en welke
doelen u wilt bereiken op dat vlak? Welke rol speelt de conclusie van het
Planbureau voor de Leefomgeving dat 80% van het landgebruik ingezet
wordt voor de productie van vlees hierin? Wat zijn uw ambities en inzet op
het gebied van een duurzaam landgebruik, mondiaal gezien? Kunt u
uiteenzetten welke beperkingen, regels of randvoorwaarden u zult gaan
opleggen als de markt zichzelf niet lijkt te reguleren?

18
Hoeveel veehandelaren en veetransporteurs zijn er in Nederland en
hoeveel doen er daarvan nu mee aan Dierwaardig Vervoer? Kunt u die
deelname ook uitdrukken in aantallen jaarlijks vervoerde dieren en het
percentage hiervan nu onder Dierwaardig Vervoer worden vervoerd?

19
Is er geld beschikbaar voor promotiecampagnes voor vlees, zuivel en
eieren? Zo ja hoeveel, en waarom?
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20
Is er geld beschikbaar voor promotiecampagnes voor vleesvervangers en
biologische producten? Zo ja, hoeveel? Zo nee, waarom niet?

21
Hoeveel geld is beschikbaar voor de bescherming en het herstel van de
bijen? Welke maatregelen gaat u nemen om de bijen te beschermen?

22
Hoeveel geld is er beschikbaar voor de uitvoering van de nota’s duurzaam
voedsel en duurzame voedselsystemen? Kunt u de geplande uitgaven in
het kader van deze nota’s verder specificeren?

23
Kunt u uiteenzetten of u bij de bewustwording van consumenten ook
aandacht zult besteden aan de negatieve milieu- en gezondheidsaspecten
van het eten van vlees en dierlijke eiwitten? Zo ja, op welke wijze gaat u
deze aspecten van vlees onder de aandacht brengen, welke budgetten
heeft u hiervoor gereserveerd en welke afrekenbare doelen heeft u
hierover geformuleerd?

24
Hoe bent u van plan de conclusies van het recente LEI onderzoek, waaruit
blijkt dat consumenten in de supermarkt hun keuzes niet baseren op
gevolgen voor milieu of dierenwelzijn maar op prijs en gemak, te
integreren in uw beleid? Bent u van plan om als overheid een meer
sturende rol aan te nemen in het aanbod en de prijs van voedsel, nu blijkt
dat verleiden niet, of maar slechts heel beperkt, werkt?

25
Hoeveel geld is er beschikbaar om functionele agrobiodiversiteit te
bevorderen, en welke maatregelen zal u nemen in dit kader in 2010?

26
Hoeveel geld voor de bevordering van de verduurzaming van Noord-
zeevisserij staat gereserveerd voor de MSC-certificering?

27
Wat is de Nederlandse financiële bijdrage aan de Round Table on
Responsible Soy (RTRS) in 2010? Welke afrekenbare doelstellingen staan
daar tegenover?

28
Op welke alternatieven voor de RTRS wordt er door de overheid ingezet,
en welke budget is daarvoor beschikbaar?

29
Hoeveel geld investeert LNV in onderzoek en subsidie aan gentechge-
wassen? Hoeveel geld is er beschikbaar voor duurzame alternatieve
methoden van plantenveredeling, zoals marker assisted selection en
biologische veredeling?

30
Hoe staat het met het agrarisch natuurbeheer in Nederland? Kunt u de
conclusies van het Planbureau voor de Leefomgeving bij uw antwoord
betrekken? Welke concrete maatregelen wilt u nemen in 2010 om hier een
forse verbeterslag aan te geven, en welk budget is hiervoor beschikbaar?

3



31
Hoeveel geld wordt er in de komende jaren uitgetrokken voor de sanering
van de visserijvloot?

32
Wanneer en op welke wijze is het thema vissenwelzijn aan de orde
geweest in de Europese Visserijraad? Bent u bereid dit onderwerp aan de
orde te stellen?

33
Wat is de stand van zaken met het bedwelmen en doden van vissen in de
aquacultuur in Nederland? Welke methoden worden er in Nederland
toegepast voor bedwelmen en doden van paling in enerzijds de
aquacultuur en anderzijds in het wild gevangen? Voldoen deze aan de
eisen die de EU- en nationale wetgeving aan dodingmethoden stelt?

34
Bent u bereid zodra er bedrijfsklare methoden zijn voor bedwelmen en
doden van paling, tilapia, meerval, zeebaars en tarbot, deze zo snel
mogelijk verplicht te stellen voor de Nederlandse aquacultuur en andere
dieronvriendelijke bedwelming- en dodingmethoden te verbieden? Zo
nee, waarom niet?

35
Wat is de stand van zaken met het bedwelmen en doden van vissen in de
kustvisserij in Nederland? Voldoen de hier toegepaste methoden aan de
eisen die de wetgeving stelt aan dodingmethoden bij andere dieren? Bent
u bereid de ontwikkeling van diervriendelijke dodingmethoden in de kust-
en zeevisserij te bevorderen? Zo ja, hoe? Zo nee, waarom niet?

36
Welk deel van het onderzoeksbudget voor visserij gaat naar onderzoek
voor betere vangst-, bedwelming- en dodingmethoden? Gebeurt er
daarnaast nog ander onderzoek dat voor het welzijn van belang is? Zo ja
welk?

37
Deelt u de visie dat het kunnen ontplooien van natuurlijk gedrag een
belangrijk criterium is voor dierenwelzijn? Wat is er (wetenschappelijk)
bekend over de mogelijkheid van vissen in de aquacultuur om natuurlijk
gedrag te kunnen vertonen? Bent u bereid om te zorgen dat er onderzoek
komt naar belangrijke kennisleemtes op dit gebied? Wat is verder nodig
om te komen tot een goede beoordeling van het welzijn van vissen die
gehouden worden in de aquacultuur in Nederland?

38
Wat is de kans dat vissen die door de zee- of kustvisserij in netten worden
gevangen dit overleven? Deelt u het standpunt dat, behalve de bedwel-
ming- en dodingmethoden van de zee- en kustvisserij, ook de vangst-
methoden veel verbetering behoeven i.v.m. vissenwelzijn? Zo ja, wat gaat
u hieraan doen? Zo nee, waarom niet?

39
Kunt u uiteenzetten of er op de begroting 2010 budget gereserveerd is
voor de beheerskant van een duurzame visserij?

40
Hoe wilt u de productie van dierlijke eiwitten, zoals lupine en tarwi, in
Nederland stimuleren? Welke concrete maatregelen neemt u in dit kader,
en welk budget is daarvoor beschikbaar?
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41
Hoeveel geld is er voor 2010 aangemerkt voor de uitvoering van de
verbetering van de samenwerking tussen betrokken diensten bij de
handhaving van de regelgeving omtrent de handel in flora en fauna en
natuurwetgeving?

42
Kunt u uiteenzetten wat de effecten zijn geweest van de fusie van de AID,
VWA en PD op de handhavingscapaciteit voor groene wetgeving, zoals de
handhaving van CITES-regelgeving?

43
Wat zijn de meetbare taakstellingen, concrete doelen en streefgetallen
voor het jaar 2010 en de periode daarna? Kunt u daarbij specifiek ingaan
op de verwerving, inrichting en het beheer van de Ecologische Hoofd-
structuur?

44
Wat is het totaalbedrag dat in 2010 wordt uitgegeven aan de uitvoering
van de Nota Biodiversiteit en over welke posten is dat verdeeld? Welke
afrekenbare prestaties worden aan de uitgaven verbonden?

45
Kunt u uiteenzetten of het Koninklijk Huis landbouw- of natuursubsidies
ontvangt, en welke daarvan specifiek naar de jacht gaan? Zo ja, hoeveel?

46
Is er geld beschikbaar voor het saneren van de Nederlandse vissersvloot,
nu in de natuurbalans blijkt dat 80% van de visbestanden overbevist is, en
u aangeeft een de natuurlijke hulpbronnen duurzaam in stand te houden?
Zo ja, hoeveel en op welke termijn zal u de vissersvloot saneren? Zo nee,
waarom niet?

47
Waarom spreekt u in de hoofdlijnen van het beleid van het «duurzaam in
stand houden van natuurlijke bronnen»? Bent u van mening dat de
natuurlijke hulpbronnen zoals bodem, water en biodiversiteit in een
gunstige staat verkeren? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom spreekt u dan
niet van een herstel van deze natuurlijke hulpbronnen? Hoe gaat u de
natuurlijke hulpbronnen in een gunstige staat brengen?

48
Kunt u concreet uitleggen waarom de algemene lasten gestegen zijn van
€ 231 miljoen naar € 277 miljoen?

49
Wilt u in het kader van de versterking van de samenwerking op het terrein
van onderwijs en onderzoek in Europees en internationaal verband,
vasthouden aan de huidige samenwerking, deze samenwerking overlaten
aan de onderwijsinstellingen of heeft u zelf concrete plannen binnen het
LNV domein?

50
Verwacht u dat de acties zoals openstelling, betere beschikbaarheid en
ruimere recreatieve gebruiksmogelijkheden van de 95 000 hectare
natuurgebied in de buurt van de stad, de leefbaarheid op het Nederlandse
platteland bevorderen en niet alleen een mooie bijkomstigheid zijn voor
de stedelingen?
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51
Hoe kunt u garanderen dat de Nederlandse consument, zeker in tijden van
financiële crisis, voor duurzame voedselconsumptie zal kiezen?

52
Wat zijn de kosten van de monitoring van dierenwelzijn en
diergezondheid, en wie zullen deze kosten betalen?

53
Wat verstaat u onder een verantwoord consumptiepatroon? Welke rol
speelt de consumptie van dierlijke eiwitten hierin volgens u? Hoeveel geld
is beschikbaar voor het stimuleren van een verantwoord consumptie-
patroon, en welke rol spelen financiële prikkels hierin?

54
Kunt u de beloningstructuur voor agrarische ondernemers die onder
andere presentaties leveren op het gebied van diergezondheid, dieren-
welzijn en groene of blauwe publieke dienste, concreet uiteenzetten?

55
Hoe denkt u het geld voor specifieke maatschappelijke prestaties weg te
zetten c.q. te verdelen, en zal de verdeling van deze gelden niet leiden tot
een grote bureaucratische rompslomp en een stijging van de administra-
tieve lasten c.q. regeldruk? Zo nee, waarom niet?

56
U streeft naar een koppeling van maatschappelijke waarden en het
Gemeenschappelijk Landbouwbeleid, hoe verhoudt zich dat tot accijns-
vrije sierteelt en rode diesel? Vindt u dat deze subsidie op fossiele
grondstoffen bijdragen tot de genoemde maatschappelijke waarden als
milieu en natuur? Zo ja, waarom? Zo nee, waarom geeft Nederland dan
deze subsidie?

57
Wat zijn volgens u maatschappelijk waardevolle gebieden, waar zijn deze
gebieden in Nederland te vinden, en waarom is de keuze op deze
gebieden gevallen?

58
Op welke manier wilt u doorgaan met de samenwerking tussen bedrijfs-
leven, waarbij het bedrijfsleven subsidieonafhankelijk is, en wetenschap
en onderzoek binnen de domeinen van LNV?

59
Welke consequenties zal de doelstelling, om minder administratieve
lasten, minder toezichtlasten en meer digitale dienstverlening in 2011,
hebben op het ambtenarenbestand van LNV, en kunt u bevestigen dat
deze reductie van regels bij het ministerie van LNV niet doorgeschoven zal
worden naar het bedrijfsleven? Zo nee, waarom niet?

60
Hoe zal het voornemen van de minster is om in 2011 18,5% minder
administratieve lasten te hebben, gemonitord worden, en wat is de
verwachting hoe na 2013, met een nieuwe Europese financieringsperiode,
de administratieve lastendruk eruit zal zien?

61
Is de actie om op 2200 basisscholen smaaklessen te geven ten behoeve
van de bewustwording van de consument om een primaire taak van de
overheid, en hoeveel kosten brengt deze regelgeving met zich mee?
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62
Waarom zet u in op slecht 20% duurzame energie in de glastuinbouw, nu
blijkt dat kassen zeer goed kunnen functioneren zonder de input van
fossiele brandstof, en zelfs energie kunnen genereren, zoals in het project
«de zonneterp»? Is dit naar uw mening geen rem op innovatie en
verduurzaming?

63
Wat ziet u als de huidige omvang van de biologische productie en wat is
de doelstelling van de omvang van de biologische productie voor 2010?

64
Hoeveel procent van de houderijsystemen is op dit moment ’integraal
duurzaam en diervriendelijk’?

65
Hoe verhoudt het minimaliseren van het nationaal fosfaatoverschot zich
tot de pas toegekende derogatie waar u zo blij mee bent? Hoe bent u van
plan de genoemde doelstelling te verlagen, en welke rol speelt een
inkrimping van de veestapel daarin?

66
Hoeveel mensen maken op dit moment gebruik van de Consuwijzer? Hoe
verhoudt zich dit tot de doelstellingen om een verantwoord consumptie-
patroon te bewerkstelligen?

67
Op welke recreatieve voorzieningen wordt gedoeld in de doelstelling
«Recreatieve voorzieningen in de Randstad moeten in maximaal 10
minuten fietsen bereikbaar zijn»?

68
Welke inspanningen gaat u leveren om de doelstelling te halen over de
bereikbaarheid van recreatieve voorzieningen in tien fietsminuten?

69
Welke consequenties trekt u en acties onderneemt u wanneer de
doelstellingen, dat in 2010 alle Natura 2000-gebieden definitief aange-
wezen zijn en Nederland in internationaal verband afspraken maakt over
de aanpak van het biodiversiteitverlies, niet in 2010 gehaald zullen
worden?

70
Zou u, gezien de versobering van de overheidsfinanciën in algehele zin,
agrarisch natuurbeheer niet een prominentere plek willen geven, en zo
nee, waarom niet?

71
Denkt u dat, gezien de huidige financiële situatie, het haalbaar is dat in
2010 minimaal 2,8% van de stallen integraal duurzaam zijn en in 2011
minimaal 5%?

72
Waarom neemt u genoegen met 75 tot 80% van naleving van regelgeving
op het gebied van dierenwelzijn? Waarom mogen 1 op de 4 a 5 onder-
nemers wegkomen met het niet naleven van de regelgeving, en hoe
verhoudt zich dat tot uw uitspraak dat dierenwelzijn een van de speer-
punten van het beleid is?
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73
Hoe en wanneer gaat u het ketenoverleg op het gebied van dierlijke
producten vormgeven? Hoe wordt hierbij ingezet op een vermindering
van het gebruik van dierlijke producten, conform uw nota’s duurzame
voeding en duurzame voedselsystemen? Welke rol spelen duurzame
plantaardige eiwitten in dit ketenoverleg?

74
Is de doelstelling het aantal groene maatschappelijke stageplaatsen te
verdubbelen van 5 000 naar 10 000, reëel en zo ja, hoe denkt u deze
doelstelling te bereiken?

75
Kunt u uitleggen waarom het budget voor duurzaam ondernemen voor
2011 een grote korting, in sommige gevallen tot – 50% van het budget
over 2009, krijgt?

76
Op welke wijze wordt geïnvesteerd in Bio-based economie en agrolo-
gistiek, en waarom eindigt het budget in 2010?

77
Op welke wijze wordt een impuls gegeven aan het opruimen van
verspreid liggend glas en waarom eindigt het budget in 2010?

78
Wordt de ILG kasschuif in 2011 weer, in dezelfde verhouding, toegevoegd
aan de onderdelen waarop tijdelijk werd bezuinigd?

79
Op welke wijze zijn de vier urgente onderwerpen met betrekking tot het
Nitraatactieprogramma mest verder uitgewerkt, en in hoeverre dragen het
bedrijfsleven en gedelegeerde overheden hier aan mee?

80
Klopt het dat voor de Nota duurzaam voedsel in totaal 9 miljoen euro
beschikbaar is verdeeld over 3 jaar, en waarom eindigt deze in 2012?

81
Op welke wijze wordt ingegrepen om de stijgende kosten voor de schade
die veroorzaakt wordt door grotere aantallen overwinterende ganzen te
beperken?

82
Wat is de reden van de eenmalige onderuitputting van onderwijs en
onderzoek, en op welke wijze wordt dit in de toekomst voorkomen?

83
Waarom is de uitfinanciering glastuinbouwregelingen vertraagd en op
welke wijze kan verdere vertraging worden voorkomen?

84
Waarom vindt met name op het vlak van weidevogelbeheer een
meerjarige neerwaartse bijstelling plaats?

85
Wat is uw doelstelling voor de afname van consumptie van dierlijke
eiwitten, conform uw nota’s duurzame voeding en duurzame voedsel-
systemen?
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86
Waarom bent u van mening dat de markt zelf verantwoordelijkheid kan
dragen voor verduurzaming van productie en handel? Welke onderzoeken
of duidelijke praktijkvoorbeelden steunen u in deze aanname? Hoe
verhoudt zich dat tot het steeds maar goedkoper worden van onduurzaam
voedsel en de blijvende meerprijs van duurzaam voedsel, waardoor in de
praktijk van verduurzaming op het gebied van voedsel nog geen sprake
is?

87
Welke acties worden er op het moment ondernomen en gepland om de
fokkerijproblemen aan te pakken? Hoe wordt hierbij ingezet op het
verbeteren van de natuurlijke weerstand van dieren tegen ziektes?
Hoeveel geld is er in dit kader beschikbaar, en hoe wordt dit geld besteed?

88
Welke concrete acties worden op dit moment ondernomen en gepland om
ingrepen bij dieren in de bio-industrie uit te bannen? Hoeveel geld is er in
dit kader beschikbaar, en hoe wordt dit geld besteed?

89
Hoe wordt de zorgvuldigheid rondom het doden van dieren op dit
moment gewaarborgd, en welke concrete plannen heeft u om dit in de
toekomst te verbeteren? Wilt u in het beantwoorden van deze vraag ook
concreet ingaan op het doden van pluimvee en vissen en op het ritueel
onverdoofd slachten?

90
Kunt u een specifiek overzicht geven van concentraties van verschillende
bestrijdingsmiddelen in het Nederlandse oppervlaktewater? Hoe vaak
worden de normen van bestrijdingsmiddelen in ons water overtreden?
Waarom bent u van mening dat een scherpe reductie van het gebruik van
bestrijdingsmiddelen in een convenant te bereiken is, en wanneer bent u
van plan om stringente regelgeving op dit beleid te ontwikkelen, nu
steeds duidelijker wordt dat bestrijdingsmiddelen in het milieu zeer
nadelige effecten hebben, bijvoorbeeld op de bijen en op ons drinkwater?

91
Welke concrete plannen heeft u om de transportkilometers van ons
voedsel terug te brengen, en hoeveel geld is daarvoor beschikbaar?

92
Welke concrete maatregelen neemt u om de productie en consumptie van
biologische producten te stimuleren? Welke budget is hiervoor aanwezig?
Zijn financiële prikkels een van de maatregelen die u in dit kader neemt?
Zo nee, waarom niet?

93
Zet de ’verbetering van functionele en fysieke inrichting van landbouwbe-
drijven’ ook in op minder grootschalige bedrijven en op het creëren van
een bufferafstand tussen woonkernen en megastallen, om de gezondheid
van dieren en mensen te bevorderen, nu u ook in het kader van Q-koorts
heeft aangegeven dat deze ziekte vaker op grootschalige bedrijven
voorkomt, en mensen die in de directe nabijheid van stallen wonen een
groter risico hebben om ziek te worden? Zo ja, hoe en op welke termijn?
Zo nee, waarom niet?

94
Waarom neemt het budget voor pilotprojecten herstructurering
melkveehouderij na 2010 zo fors af?
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95
Waarom neemt het budget van de investeringsregeling luchtwassers zo
fors af na 2010?

96
Waaruit zal de ondersteuning aan de binnenvissers bij de te nemen
maatregelen in het kader van het Nederlandse aalbeheerplan bestaan?

97
Is de € 1,0 miljoen voor de binnenvisserij ook aan te wenden voor
sanering?

98
Kunt u uiteenzetten hoe het ondersteunen van de palingvissers met 1
miljoen euro zich verhoudt tot uw uitspraak dat u met Brussel in gesprek
bent over sanering van de palingvisserij?

99
Zet u naast end of pipe maatregelen zoals luchtwassers ook in op
systeemverandering van de veehouderij, zoals een krimp van de veestapel
en het gebruik van lokale duurzame eiwitten, om de uitstoot van broeikas-
gassen van de intensieve veehouderij te verminderen?

100
Kunt u in het kader van innovatieve proefprojecten uiteenzetten tot welk
percentage u de bijvangsten van de Noordzeevisserij wilt terugbrengen?

101
Waarom staat er vanaf 2012 geen budget meer opgenomen voor artikel
22.12?

102
Hoe worden juridisch verplichte uitgaven met betrekking tot de Ecolo-
gische Hoofdstructuur meegenomen door de ingestelde werkgroepen die
mogelijke bezuinigingen onderzoeken?

103
Waartoe dient de temporisatie op het budget voor verwerving en
inrichting van hectares NURG?

104
Wat houdt de ombuiging op het budget voor beheer door Staatsbos-
beheer in?

105
Wat houdt de controle-eis, direct voortvloeiend uit
EU-controleverordeningen (POP), concreet in?

106
Waarom geldt alleen de Oostvaarderswold als uitzondering?

107
Kunt u uiteenzetten voor de jaren 2008, 2009 en 2010 hoe groot (in Euro’s
per Hectare per Jaar) de overheidsbijdragen zijn (geweest) voor de
verwerving van nieuwe natuur, en kunt u hierbij onderscheid maken
tussen (1) bijdragen aan Staatsbosbeheer, (2) bijdragen aan Natuurmonu-
menten/Provinciale Landschappen en (3) aan door particulieren beheerde
gronden?
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108
Kunt u uiteenzetten voor de jaren 2008, 2009 en 2010 hoe groot (in Euro’s
per Hectare per Jaar) de overheidsbijdrage is (geweest) voor de inrichting
van nieuwe natuur, en kunt u hierbij onderscheid maken tussen (1)
bijdragen aan Staatsbosbeheer, (2) bijdragen aan Natuurmonumenten/
Provinciale Landschappen en (3) bijdragen aan door particulieren
beheerde gronden?

109
Wie zijn de beoogde gebruikers van de eerste proeve van een landelijke
Natuurtypenkaart?

110
Waar in het Rijksbeleid liggen de natuurtypen en de noodzakelijke
oppervlakte vast die nodig zijn om de kwalitatieve doelstelling te
bereiken?

111
Kunt u uiteenzetten voor de jaren 2008, 2009 en 2010 hoe groot (in Euro’s
per Hectare per Jaar) de overheidsbijdrage is voor het beheer van nieuwe
natuur, en kunt u hierbij onderscheid maken tussen (1) bijdragen aan
Staatsbosbeheer, (2) bijdragen aan Natuurmonumenten/Provinciale
Landschappen en (3) aan door particulieren beheerde gronden?

112
Waarom neemt het budget onder artikel 23.13 vanaf 2010 zo fors af?

113
Waarom neemt de vergoeding voor Natuur overig dat wil zeggen «boeren
voor natuur» in bepaalde gebieden af, en kunt u uitwerken voor welke
gebieden dat geldt en waarom?

114
Is er overleg met (vertegenwoordigers van) landeigenaren van Historische
Buitenplaatsen over verdere uitfasering van de regeling en zo ja, hoe is
het verloop van dit overleg?

115
Hoe zal na de uitfasering van de regeling Behoud en Herstel van Histo-
rische Buitenplaatsen toegezien worden op behoud en verbetering van
kwaliteit van groene monumenten als er meer verantwoordelijkheid voor
behoud en herstel bij de landeigenaren komt te liggen?

116
Kan van de post «overig beheer» specifiek per categorie uiteengezet
worden welke bijdragen gegeven worden aan ganzenbeheer, financiering
weidevogels en veenweidegebieden, bijdrage aan de Unie van Water-
schappen en het Kroondomein?

117
Kunt u uiteenzetten voor de jaren 2008, 2009 en 2010 hoe groot (in Euro’s
per Hectare per Jaar) de overheidsbijdrage is (geweest) voor het beheer
van bestaande natuur, en kunt u hierbij onderscheid maken tussen (1)
bijdragen aan Staatsbosbeheer, (2) bijdragen aan Natuurmonumenten/
Provinciale Landschappen en (3) aan door particulieren beheerde
gronden?

118
Wat is in 2010 het budget (Rijk en Provincies) voor verwerving van
bestaande bossen, natuur en landgoederen?

11



119
Wanneer zal het standpunt van de regering over het rapport van de
Commissie De Jong over groene erfpacht aan de Tweede Kamer worden
gestuurd?

120
Wat is de stand van zaken rond de voortgang van voorstellen uit de
Verklaring van Linschoten, kunt u daarbij nader ingaan op de rol van de
provincies/IPO in deze, en kunt u daarnaast specifiek ingaan op de stand
van zaken de in de verklaring voorstelde Natuuraftrek?

121
Kunt u uiteenzetten wat volgens u de verschillen zijn in openstelling,
bijvoorbeeld ten behoeve van wandelen of fietsen, tussen agrarisch land,
natuurgebieden in het beheer bij boeren die onderdeel zijn van de EHS en
die in het kader van SAN subsidie krijgen, op land van particuliere
eigenaren in de EHS en op land van terrein beherende organisaties?

122
Kunt u uiteenzetten of, en zo ja hoe, er een verschil is tussen de «boeren-
natuur» en natuur beheerd door terreinbeherende organisaties voor wat
betreft de recreatieve voorzieningen en voor investeringen die betrok-
kenen van eigen middelen plegen voor recreatie op eigen terrein? Zo ja,
kunnen deze verschillen in een tabel verduidelijkt worden?

123
Op welke wijze geeft u invulling aan het verminderen van de consumptie
van dierlijke eiwitten ten einde de emissies van broeikasgassen te
reduceren en tot een eerlijke voedselverdeling te komen en welke
prestaties kunnen we hierbij van u verwachten?

124
Met welk concreet beleid en met welke afrekenbare doelstellingen bent u
van plan uw verantwoordelijkheid voor het stellen van de (wettelijke)
kaders voor voedselkwaliteit en diergezondheid in te vullen? Welke rol
speelt het wetsvoorstel Wet Dieren hierin?

125
Bent u van mening dat de consument inderdaad kan beschikken over
veilig voedsel, mede gezien de recente salmonella besmettingen? Welk
concreet beleid en welke afrekenbare doelen zijn hiervoor ontwikkeld voor
2010?

126
De voetnoot meldt dat de budgetten voor Natuur- en Milieueducatie tot en
met 2012 zijn vastgesteld echter klopt het dat er een getal ontbreekt bij
2012 in de bovenstaande tabel?

127
In hoeverre is in het budget voor Natuur- en Milieueducatie de bijdrage
aan Artis meegenomen?
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